
Referat Bestyrelsesmøde den 10. maj 2023 

Tilstede: Steen Houman, Sille Højbo, Rasmus Haslund, Claus Gormsen, Bjørn Kortegaard, Heidi Printzen, 

Stine Dahl 

Afbud: Lene Jakobsen 

1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2) Valg af ordstyrer og referent 

Rasmus er ordtyrer og Steen referent 

3) Godkendelse af seneste referat 

Godkendt 

4) Velkomst til Sille og præsentation af hinanden 

5) Økonomi: 

Heidi gav orientering og det ser fornuftigt ud, budgettet holdes. Vedlagt er årsrapport fra IKC 

6) Status fra sekretariat 

Troels orienterede efter et hektisk U19 VM. Grete Fink stopper som Børne- og Unge konsulent da 

hun har fået nyt job. Stillingen bliver opslået på hjemmesiden- Carl Emil Clausen stopper ligeså da 

hans ansættelse er stoppet.   

7) Status Landsstævnet og dato næste år 

Mulige datoer blev debatteret og Frederikshavn Blackhawks der er er værter er i dialog med 

sekretariatet. 

Det kommende Landsstævne er i fuld gang med at blive planlagt og der er 138 hold tilmeldt 

(rekord) 

8) Final4 i udbud 

Steen og Troels laver materiale om dette og det kommer på hjemmesiden så interesserede kan 

byde ind 

9) DIF årsmøde 

En af de områder som vil have fokus de kommende år, er bæredygtighed, og det er noget alle 

forbund kommer til at se ind i. 

10) U19 VM 

Regnskabet er ikke endelig afstemt, men en del tyder på at der ikke skal gøres brug af 

underskudsgarantien. Stor ros fra IFF for et godt arrangement, og tak til klubberne for opbakningen 

og at der blev sat rekord i antal tilskuere. 

11) Årsmøde 

Materialet blev gennemgået og bestyrelsen mødes til morgenmad kl.9.30 i Kolding 

12) DM finalerne 

Der har ikke været tid at evaluere på dette, men ros til HG Dragons for værtsskabet, vi glæder os til 

at komme næste år. 

13) Streaming 

Der er endnu ikke kommet udmelding fra DIF på dette område 

14) Dame VM arbejdsgruppe 

Arbejdet er i gang, og der skal sættes en dato for sidste frist fra at melde fra. Det forventes at der er 

95.000 fra budgettet til holdet, mod normalt 100.000. 

15) Strategiseminar 

Steen og Troels har teten på dette og vil blive planlagt efter årsmødet 



16) Evt 

Der er desværre kommet falske mails fra formanden, hvor han beder om at overføre midler. De er 

blevet opdaget, men opmærksomhed på dette 

 


